

**ENTRY FORM for Trinity Graded Examinations in Spoken English (GESE) – November 2019**  
**倫敦聖三一英語口語等級考試報名表 - 2019 年 11 月**

Please complete Section A in **ENGLISH BLOCK CAPITAL LETTERS** and submit to English for Asia along with a photocopy of the candidates Macao identity card and MOP150 administration fee by no later than 23 September 2019. Further sections of the form are to be completed after the Pre-assessment has taken place.

請以大寫英文字母填寫表格 A 部份，連同考生身份證副本以及澳門幣 150 元行政費，於 2019 年 9 月 23 日或之前交回亞洲英語。表格其餘部份將在考前評量後填寫。

**EXAMINATION DETAILS 考試資料**

**Examination Date 考試日期: 10/11/2019 (Sunday 星期日)\***

An appointment slip for the examination will be sent to the candidate three weeks before the examination. If you do not receive the appointment slip one week before the examination, please contact Trinity College London (Macao office) immediately.

准考證將於考試前三星期寄出。如閣下在考試前一個星期仍未收到准考證，應立即聯絡倫敦聖三一學院澳門辦事處。

For enquiries please call: 66128030 (Office hours: Monday – Sunday, 9.30 a.m. – 8.30 p.m.)

查詢請致電 66128030 (辦公時間: 星期一至日, 上午九時半至下午八時半)

\*date subject to change

\*日期可能會有所變動

**SECTION A – CANDIDATE DETAILS | A 部份 – 考生資料**

Full Name 姓名 \_\_\_\_\_ Gender 性別  Male 男  Female 女  
(To be printed on certificate 將列印在證書上)

Date of Birth 出生日期 \_\_\_\_ / \_\_\_\_ / \_\_\_\_ Macao identity card no. 澳門身份證號碼 \_\_\_\_\_  
DD 日 MM 月 YYYY 年

Address 住址: 街道名稱 (Street) \_\_\_\_\_

門牌 (Number) N.º \_\_\_\_\_ 樓層 (Floor) Andar \_\_\_\_\_ 單位 (Flat) Moradia \_\_\_\_\_

大廈名稱 (Building) Edificio \_\_\_\_\_ 大廈座別 (Block) Bloco \_\_\_\_\_

Macau 澳門  Taipa 氹仔  Coloane 路環

Home Tel 住宅電話 \_\_\_\_\_ Mobile 手提電話 \_\_\_\_\_ Email 電郵地址 \_\_\_\_\_

Have you taken Trinity GESE before? Yes (Last exam Grade: \_\_\_\_ ) No  
你是否曾經報考過倫敦聖三一英語口語等級考試?  是 (上次報考級別: \_\_\_\_ )  否

## SECTION B – PAYMENT DETAILS | B 部份 – 付款資料

### Payment Options\* 付款方式\*

- In Person 親臨付款      Cash 現金 \_\_\_\_\_      Date 日期 \_\_\_\_\_
- CEDP 資助付款      No.編號 \_\_\_\_\_      Receipt No.收據 \_\_\_\_\_      Date 日期 \_\_\_\_\_

\* Examination fees must be paid by 30 September 2019.

\* 考試費用必須在 2019 年 9 月 30 日前支付。

MOP150 Administration Fee received. 已收行政費澳門幣 150 元。

## GESE FEES 考試費用 2019

Grade 1	MOP590	Grade 4	MOP1,115	Grade 7	MOP1,515	Grade 10	MOP1,725
Grade 2	MOP705	Grade 5	MOP1,115	Grade 8	MOP1,515	Grade 11	MOP1,725
Grade 3	MOP810	Grade 6	MOP1,115	Grade 9	MOP1,515	Grade 12	MOP1,725

## IMPORTANT NOTES 報考須知

- Candidates must be aged 5 or above at the time of the examination. Candidates aged under 5 before the entry closing date are only permitted to take Grade 1.  
考生須於考試當日年滿五歲，否則於考試截止報名日期前年齡介乎四歲至五歲的考生只可報考第一級考試 (Grade 1)。
- Trinity College London reserves the right to change an examination date or venue due to circumstances beyond their control. In the event of this happening, Trinity will try to allocate the best alternative date and time and inform candidates at least three weeks before the examination date.  
如發生任何超出聖三一(香港)控制範圍內的情況或原因，本中心將保留更改考試日期或考試地點的最終決定權。如須更改考試日期或地點，我們將會在考試日期至少三星期前聯絡考生，並在許可情況下盡力為受影響的考生作出最合適的安排。
- Candidates cannot enter more than one GESE examination in a single examination session.  
考生不可在同一考期內報考 GESE 多於一次。
- Examination and administration fees are non-refundable.  
所有考試費用和行政費用均不設退款。